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MTB ^iker maratona „Biciklom kroz Srbiju i Crnu Goru“

Novi Pazar me|u doma}inima

Sajma Brun~evi}

Beograd da prizna 
Dan Bo{njaka
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Novi Pazar - Za desetak dana po-
slovne prostorije vlasni{tvo lokal-
ne samouprave u Novom Pazaru
na}i }e se na javnoj prodaji. Imo-
vina je podeljena u pet celina i na-
lazi se na atraktivnim lokacijama
u centru grada. Na prodaju je po-
nu|eno ukupno 2.111,2 kvadrat-
nih metara, koji bi u gradsku kasu
trebalo da donesu, po po~etnim
cenama, 3.287.800 evra.

Najvi{e novca done}e prodaja
zgrade i ugostiteljskog objekta u
glavnoj ulici. U zgradi, gde su sme-
{tene uprave komunalnih predu-
ze}a Gradska toplana, Gradska ~i-
sto}a i Vodovod i kanalizacija, na
prodaju se nudi pet kancelarija, na
spratu, povr{ine 96 kvadrata po
po~etnoj ceni od 686 hiljada evra,
sedam kancelarija, u prizemlju,
povr{ine 186 kvadrata za 1,33 mi-

liona evra i lokal od 17,4 kvadrata,
u kojem se nalazi restoran brze
hrane, prodaje se po po~etnoj ceni
od 121.800 evra. Najinteresantni-
ja je prodaja zgrade u kojoj je sme-
{tena RTV Novi Pazar. Na 10 ari
placa nalazi se 1.755 kvadratnih
metara nezavr{ene izgradnje. Po-
~etna cena za taj objekat je 797 hi-
ljada evra. 

S. N.
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Novi Pazar - Trasa ovogodi{njeg,
devetog po redu biciklisti~kog MTB
^iker maratona „Biciklom kroz Srbi-
ju i Crnu Goru“ prolazi i kroz Novi
Pazar, Tutin, Sjenicu, a zavr{ava se u
Prijepolju. Start trase bio je u Kralje-
vu, a zbog pandemije ovogodi{nji
maraton je ograni~en samo na Srbi-
ju. Nije ipak izgubio me|unarodni
karakter po{to me|u 80 u~esnika ima
i stranaca. 

„Uvek smo izuzetno zadovoljni
prijemom u Novom Pazaru, kao i od-
zivom u~esnika. Zbog aktuelne epide-
miolo{ke situacije, ovogodi{nji mara-
ton odr`ava se samo na teritoriji Srbi-
je, iako smo pro{le godine pored Crne

Gore imali u planu i u~e{}e BiH. Na-
damo da }emo naredne godine taj
plan realizovati. Manifestacija ima
me|unarodni karakter i u~ini}emo
sve da tako ostane“, kazao je Radoslav
Golubovi}, predsednik biciklisti~kog
kluba „^iker“ iz Kraljeva.

Za ljubitelje planinskog biciklizma
maraton ~iji je doma}in bio Novi Pa-
zar predstavlja pravo zadovoljstvo.
„Cilj trke je, sem promocije zdravog
`ivota i sporta, prezentacija kulturno-
istorijskih znamenitosti grada i okru-
`enja. U~esnici }e danas iz Novog Pa-
zara trku nastaviti put Sjenice i zavr-
{iti je u Prijepolju“, kazao je direktor
Sportskog saveza Novi Pazar Emir

Mehmedovi}. Prema re~ima Harisa
Gegi}a, direktora Regionalne turisti~-
ke organizacije, trka u Novom Pazaru
realizovana je u saradnji sa lokalnim
samoupravama Novog Pazara, Tuti-
na i Sjenice, lokalnim turisti~kim or-
ganizacijama i doma}im biciklistima
i to nakon dvogodi{nje pauze. „Uvo-
dimo cikloturizam kao ne{to novo na
ovom podru~ju, uz promociju prirod-
nih lepota i kulturnog nasle|a, ali i
prezentaciju dru`enja i avanturisti~-
kog duha“, kazao je Gegi}. Prvi „MTB
^iker maraton“ organizovan je 2011.
godine, kao najbolji projekat preko-
grani~ne saradnje koji je podr`ala
Evropska unija. S. D.

Biciklisti u Novom Pazaru

Prijepolje se priprema za proslavu 
Dana op{tine 7. jula

Ministarka
Vujovi} po~asna

gra|anka
Predsednik op{tine Vladimir Babi} najavio je i da }e

premijerka Vlade Srbije Ana Brnabi} sve~ano pustiti u
saobra}aj prijepoljski {arampovski most
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Napadi pasa lutalica i dalje veliki problem Prijepolja

„Ujedi“ po bud`etu
FK Novi Pazar pred po~etak nove sezone

Novi trener i tim za
nove ciljeve 

Tim osnovaca iz Akma~i}a i Bo`eti}a uspe{no zavr{io
u~e{}e u regionalnom ekolo{kom projektu 

„Zlatarski orli}i“ 
ambasadori Uvca 
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[arampovski most  
bi}e otvoren za

saobra}aj 7. jula
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Novi Pazar - Nagrada za najbolju
predstavu, za re`iju, za najboljeg glum-
ca, za najbolju mladu glumicu i za ori-
ginalnu scensku muziku, bilans su
„u~inka“ predstave „Ako dugo gleda{
u ponor“ novopazarskog Regionalnog
pozori{ta na ovogodi{njem Me|una-
rodnom festivalu Sterijino pozorje. Pr-
vo u~e{}e na manifestaciji i pet nagra-
da.

Predstava „Ako dugo gleda{ u po-
nor“, progla{ena je najboljom. Re`irao
ju je Zlatko Pakovi} po istoimenom ro-
manu knji`evnika Enesa Halilovi}a.
Jednoglasnom odlukom ̀ irija, Pakovi}
je dobio specijalnu nagradu. Rifat Ri-
fatovi} progla{en je najboljim glum-
cem, a An|ela Mari} dobitnica je na-
grade za najbolju mladu glumicu iz
Fonda „Darinka Dara ^aleni}“ i „Ste-
rijina“ nagrada za originalnu scensku
muziku dodeljena je Bo`idaru Obradi-
novi}u. 

Rifatovi} je ocenio da je ovogodi-
{nja nagrada „samo podstrek za jo{
bolji i temeljniji rad u budu}nosti“ i da
je za nju zaslu`an ceo tim glumaca i
ljudi koji su radili na predstavi.

- Magija koja je postojala od strane
celog ansambla te ve~eri i na~in na ko-
ji je predstava prihva}ena nam je ve}
bila nagrada i pre zvani~nog progla{e-
nja. Ako se trudi{ da igra{ za nagradu

onda od nagrade nema ni{ta, ali ako
igrate timski i svako za svakog u an-
samblu da svoj maksimum, tada su
nagrade mogu}e - nagla{ava Rifatovi}. 

Autor teksta Halilovi} smatra da je
ovo „istorijski dan za Novi Pazar“

- Ovo je bila kruna rada tih mladih
ljudi, ali i reditelja i svih onih koji su
svoje znanje ulo`ili u njih. Ovo je i za
mene velika ~ast jer }e moja knjiga `i-

veti kroz ovu predstavu koja je veliko
svedo~anstvo onoga {to se de{avalo
devedesetih godina pro{log veka i koja
ima potencijal da se decenijama igra u
Novom Pazaru - rekao je medijima
Halilovi}. 

Direktor Regionalnog Pozori{ta Se-
adetin Mujezinovi} ka`e da je „najve}i
uspeh predstave bio prolazak selekci-
je“ i da je konkurencija bila „izuzetno
jaka“.

Predstava „Ako dugo gleda{ u po-
nor“ bila je me|u 10 takmi~arskih
predstava, koje je ocenjivao `iri u sa-
stavu Sne`ana Tri{i} (predsednica),
Nata{a Tapu{kovi}, Davor [pi{i}, Dar-
ko Nedeljkovi} i Mihajlo Nestorovi}.
Ra|ena je u zajedni~koj produkciji Re-
gionalnog pozori{ta i Kulturnog centra
Novi Pazar.

Regionalno pozori{te formirano je
po~etkom dvehiljaditih godina i pro{lo
je put od amaterskog do profesional-
nog ansambla. Okosnicu ~ine mladi
glumci, koji su studije zavr{ili na Inter-
nacionalnom univerzitetu u Novom
Pazaru, u klasi Envera Petrovcija. U~e-
{}e na ovogodi{njem Sterijinom po-
zorju i osvojene nagrade najve}i je us-
peh. 

S. Novosel 

Nova Varo{ - Maturantkinja novova-
ro{ke Srednje {kole Jana Jeli} apsolut-
na je rekorderka u zlatarskom kraju po
broju osvojenih priznanja na smotra-
ma znanja dr`avnog i me|unarodnog
karaktera. Poslednja u nizu je druga
nagrada na republi~kom takmi~enju iz
ruskog jezika. 

Ova darovita i vredna gimnazijal-
ka, koja je u proteklih sedam godina
svojim izvanrednim rezultatima iz
matematike, srpskog jezika i
knji`evnosti, a posebno ruskog,
nadma{ila domete svojih vr{nja-
ka, briljirala je i na ovogodi-
{njem najpre okru`nom takmi-
~enju, osvojiv{i prvo mesto, a
potom i na dr`avnom, gde su je
u finalnom skoru delila samo
dva boda da se domogne pobed-
ni~kog trona. 

- Za uspeh je potrebno dosta
rada, zalaganja, odricanja i dobra
organizacija i planiranje vreme-
na. Svaki trud se na kraju isplati i
to je najve}a satisfakcija i motiv
da sa izu~avanjem ruskog jezika
nastavim i u budu}nosti, bez ob-
zira na to {to volim i prirodne na-
uke i planiram da upi{em Elek-
trotehni~ki fakultet - ka`e vredna
Jana, koja, ina~e, pored ruskog,
odli~no govori i engleski jezik, a
na dobrom putu je da uskoro do-
bro savlada i nema~ki i turski.
„Poznavanje stranih jezika je pra-
vo bogatstvo, pogotovo za nas
mlade. Ova ve{tina nam poma`e
da ru{imo barijere, usvajamo
nova znanja, putujemo i
upoznajemo druge na-
rode i kulture“, poru-
~uje mlada poliglot-
kinja, koja je od sed-
mog razreda osnov-
ne {kole osvojila de-
setak prvih i drugih
nagrada na takmi~e-
njima dr`avnih i me|u-
narodnog ranga, najvi{e iz
ruskog. 

Janinim stopama uspeha polako
kora~a i u~enica prvog razreda Sred-
nje {kole Lana Had`ibegovi}, koja je

nedavno dobila pohvale na konkursu
Filolo{kog fakulteta u Novom Sadu
odnosno Odseka za slavistiku. I to za
literarni rad na temu {irokog pozna-
vanja Rusije i njene kulture. „Sre}ni
smo {to postoje takvi mladi talento-
vani ljudi i hvala Vam {to ste do~ata-
li taj ruski mozaik {to se menja kroz
vekove, a opet ostaje prelep“, ka`e se
u obrazlo`enju stru~nog ̀ irija. I Jana
i Lana isti~u da su im dobri rezultati

najbolja motivacija, ali da im
je najve}i „vetar u le|a“

njihova predmetna
profesorka Marina

[aponji}. 
- Izuzetni re-

zultati vrednih,
predanih i posve-
}enih |aka vra}a-

ju ugled i popular-
nost ruskog. Od pre

dvadesetak godina
omra`enog jezika, koji

se samo spletom sre}nih
okolnosti o~uvao u novovaro{kim
{kolama, danas je postao jako va`an i
to pre svega zahvaljuju}i divnim, mla-
dim ljudima sa kojima zajedno preno-
sim ljubav prema jednoj velikoj naciji i
kulturnoj velesili - ka`e profesorka [a-
ponji}. 

R. Popovi}

Uspeh gimnazijalke Jane Jeli} na smotri 
znanja iz ruskog jezika 

Drugo mesto 
na republi~kom 

takmi~enju

Po~elo prijavljivanje za muzi~ki festival „Glas Zemana“

Spoj tradicije i moderne muzike
Novi Pazar - ̂ etvrti World music fe-

stival „Zeman“ traja}e od 26. do 30. ju-
la. Re~ je o manifestaciji koja neguje
muziku nastalu me{anjem tradicio-
nalne bosanske sevdalinke i savreme-
nih muzi~kih pravaca.

U toku je prijavljivanje kandidata
za takmi~arski deo ove manifestacije
„Glas Zemana“, na kojem mogu da
u~estvuju peva~i tradicionalne muzike
sa Balkana. Prijavljivanje traje do 10.
jula. Stru~ni `iri izabra}e 10 najboljih
peva~a, koji ~e se takmi~iti za prvi glas
ovogodi{njeg festivala.

Za takmi~arske deo „Glas Zemana“
uvek vlada veliko interesovanje. Na pr-
va dva festivala prijavljivalo se i po 60
takmi~ara, sa prostora biv{e Jugoslavi-
je, koji izvode tradicionalnu muziku.
Tre}i „Zeman“ festival, zbog epidemi-
je korona virusa, pro{le godine, odr`an
je online i imao je televizijski prenos.
„Zeman“ festival je najmla|a kulturna
manifestacija u Novom Pazaru. Pokre-
nut je 2018. godine. Organizator je no-
vopazarski Kulturni centar, a pokrovi-
telj lokalna samouprava.

S. N. 
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Pozori{na predstava „Ako dugo gleda{ u 
ponor“ najbolja na Sterijinom pozorju

Magija mladog 
ansambla

Tekst je deo projekta
„Mladi u kulturi i
umetnosti
Sand`aka“, koji se
sufinansira
sredstvima iz
bud`eta Republike
Srbije, Ministarstva za kulturu i
informisanje. Stavovi izneti u
podr`anom medijskom projektu
nu`no ne izra`avaju stavove organa
koji je dodelio sredstva.

MLADI U KULTURI I UMETNOSTI SAND@AKA

Uzor mladima: Jana i 
Lana sa profesorkom 

Marinom [aponji} 

Pohvala i za Lanu 
Had`ibegovi} na 

konkursu Filolo{kog 
fakulteta u 

Novom Sadu 

Prvo u~e{}e na 
najzna~ajnijoj
pozori{noj 
manifestaciji 
u Srbiji i pet 
nagrada: Rifat 
Rifatovi} i 
An|ela Mari} 

Predsjednik Milo \ukanovi} posjetio Bijelo Polje

Zamajac razvoja 
sjevera Crne Gore

Bijelo Polje -  Predsjednik Crne Gore Milo \ukanovi} posjetio je nedavno
Bijelo Polje, razgovarao sa op{tinskim rukovodstvom i predsjednikom Op-
{tine Petrom Smolovi}em. \ukanovi} je, kako izvje{tava portal informativne
slu`be bjelopoljske op{tine, posjetu po~eo obilaskom radova na kapitalnom
projektu \alovi}a pe}ina, nakon ~ega je sa rukovodstvom Op{tine razgovarao
je o dostignu}ima na institucionalnom razvoju, konsolidaciji javnih finansi-
ja i planu razvoja ove op{tine, u kojoj DPS i dalje vlada. „Posebno me raduje
da je Bijelo Polje fokusirano na veoma pametno i odr`ivo kori{}enje realnih
razvojnih resursa na prostoru op{tine. Mislim na projekte koji su ve} u reali-
zaciji, gradnja planinskog centra Cmilja~a, valorizacija \alovi}a pe}ine i jed-
nog klju~nog infrastrukturnog projekta koji treba da dovede do kvalitetnog
zbrinjavanja otpadnih voda {to je u interesu zdravlja ljudi i o~uvanja ̀ ivotne
sredine, naravno uz sve ono {to se radi u kontinuitetu na izgradnji dru{tvene
strukture, tj. novih {kolskih kapacitet u Bijelom Polju“, rekao je \ukanovi}
napominju}i da su to dobri dometi obzirom na prethodnu godinu i po dana.
Prema njegovim rije~ima, Bijelo Polje je regionalni centar sjevera Crne Gore
koji se godinama skladno i dinami~no razvija i koji ispunjava o~ekivanja da
postane zamajac razvoja ovog dijela dr`ave. On je kazao da ga ohrabruje i to
{to su zacrtani projekti istog reda va`nosti i kapaciteta.

„Tu govorimo o daljem istra`ivanju termomineralnih voda na prostoru
Bijelog Polja, {to mo`e biti zaista odli~na osnova za razvoj lje~ili{nog turizma,
istovremeno sa daljom dogradnjom saobra}ajne infrastrukture i stvaranjem
uslova, da ljudi koji ̀ ive u ovom gradu koriste blagodeti auto-puta koji se gra-
di, a ~ija se nova faza zavr{ava prije isteka ove kalendarske godine“ - kazao je
\ukanovi} i iskazao zadovoljstvo onim {to je ~uo u Bijelom Polju i ohrabrio
je ljude koji upravljaju gradom da nastave da rade u interesu razvoja op{tine.

Smolovi} je kazao da je posjeta bila veoma sadr`ajna i zahvalio se pred-
sjedniku \ukanovi}u {to je do{ao u Bijelo Polje. „U prvom dijelu smo obi{li
neke od kapitalnih projekata koji su veoma va`ni za razvoj Bijelog Polja, tj.
\alovi}a pe}ina, a onda smo u radnoj atmosferi sagledali funkcionisanje Op-
{tine Bijelo Polje, kao i budu}e razvojne potencijale i izazove pred kojima se
nalazi Op{tina u ovom momentu“, izjavio je Smolovi}. C. D.
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Novi Pazar - Odborni~ki klub SDA
Sand`aka, na poslednjem zasedanju
gradskog parlamenta u Novom Paza-
ru, poku{ao je da u dnevni red ubaci
raspravu o svojim inicijativama za
pravno regulisanje obele`avanja bo-
{nja~kih nacionalnih i verskih prazni-
ka i promenu imena javnih ustanova.
Oba predloga skup{tinska ve}ina je
odbila, pa su inicijative predstavljene
na konferencijama za novinare.

SDA Sand`aka ogranak za Novi Pa-
zar od dr`avnih organa Srbije zahteva
da priznaju 28. septembar - Dan Bo-
{njaka. Bo{nja~ko nacionalno ve}e

(BNV) je taj praznik ustanovilo, pre
dve godine, u znak se}anja na 28.sep-
tembar 1993. godine kada je u Saraje-
vu odr`an Prvi svebo{nja~ki kongres i
doneta Deklaracija o vra}anju nacio-
nalnog imena Bo{njak umesto dotada-
{njeg naziva Musliman. Nacionalni
praznici su jo{ 11. maj - Dan bo{nja~ke
nacionalne zastave, 11. jul - Dan se}a-
nja i 20. novembar - Dan Sand`aka.

Ta stranka zahteva da dani obele-
`avanja zastave i Sand`aka obavezno
budu neradni u dr`avnim i javnim in-
stitucijama, da se u {kolama ukine na-
dokna|ivanje nastave zbog obele`ava-

nja ovih praznika i da, ako je praznik u
nedelju, da neradni bude prvi radni
dan. Kada je u pitanje obele`avanje
verskih praznika, Bajramskog i Kur-
ban bajrama, SDA Sand`aka zahteva
da oni budu neradni najmanje dva da-
na za zaposlene Bo{njake u dr`avnim
organima, javnim institutucijama,
preduze}ima i ustanovama.

Inicijativu o promeni imena javnih
ustanova u gradu, novinarima je pred-
stavila odbornica Sajma Brun~evi}.
„Postoji 13 ustanova ~iji osniva~ je
grad Novi Pazar, 18 osnovnih i {est
srednjih {kola i njihovi nazivi ni na
koji na~in ne odra`avaju ono {to Novi
Pazar jeste, niti se mogu smatrati od-
razom identiteta Novog Pazara i gra-
|ana koji u njemu ̀ ive“, rekla je Brun-
~evi}.

Brun~evi} je naglasila da nazivi jav-
nih ustanova u gradu nisu „usagla{eni
ni sa nacionalnom strukturom stanov-
ni{tva“, jer „imamo {kole koje nose na-
zive po Stefanu Nemanji, Vuku Kara-
d`i}u, Rastku Nemanji}u odnosno
Svetom Savi i drugim imenima iz srp-
ske istorije. A retka su imena iz bo-
{nja~ke odnosno sand`a~ke ba{tine“.
Objasnila je da je cilj ove inicijative da
se „kroz nazive javnih ustanova Novi
Pazar prepozna i pozicionira kao cen-
tar Sand`aka“. S. Novosel

Novi Pazar - Srbija }e izdvojiti vi{e
od 350 miliona dinara za rekonstruk-
ciju puteva, izgradnju fiskulturne sale i
rekonstrukciju Doma kulture u
de`evskom kraju kod No-
vog Pazara. Rekao je
predsednik Srbije
Aleksandar Vu~i},
pro{le nedelje, u
tom podgolijskom
selu.

U De`evi je obi-
{ao crkvu Svetog Sa-
ve, ~ija izgradnja je u{la
u zavr{nicu. Za zavr{etak
radova dr`ava je izdvojila vi{e
od 40 miliona dinara. Izgradnja hrama
po~ela je 2012. godine i do sada su za-
vr{eni grubi gra|evinski radovi, stola-
rija i grejanje. Od sredstava koja je
obezbedila dr`ava bi}e nastavljeni ra-
dovi na spolja{njem ure|enju, posta-
vljanje fasade i ure|enje porte.

Gra|anima, okupljenim ispred cr-
kve, predsednik Srbije je obe}ao da }e
u roku od 15 dana po~eti radovi na pu-

tu [aronje - Vranovina, da }e, do kraja
godine, biti zavr{eno jo{ 7,5 km puteva
ka ostalim selima i za to je potrebno

oko 120 miliona dinara i 180 mili-
ona dinara za izgradnju fi-

skulturne sale u tom selu.
Obe}ao je i da }e iz dr-

`avne kase biti obez-
be|eno i 54 miliona
dinara za rekonstruk-
ciju Doma kulture i
da }e se raditi na re{a-

vanju problema vodo-
snabdevanje i kanaliza-

cione mre`e.
Deo obe}anja predsednika

Srbije me{tanima de`evskih sela je i
poku{aj da „u narednih godinu i po ili
dve u De`evu dovede manjeg investi-
tora, {to bi bilo va`no za opstanak
me{tana“. I pre osam godina, kada je
u ovom kraju boravio kao premijer,
za izgradnju crkve Svetog Save, Vu~i}
je obe}ao i dao novac, a dovo|enje in-
vestitora je ostalo je obe}anje u poku-
{aju. S. N. 
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS
Gradski poslovni prostor ide na prodaju

Za 2.111 kvadrata vi{e 
od 3,2 miliona evra

Prose~ne plate 
manje za 15.000 

dinara
Novi Pazar, Beograd - Nov~anici u Novom Pazaru, Tutinu i Sjenici i da-

lje su tanji od republi~kog proseka. Prema podacima Republi~kog zavo-
da za statistiku (RZS), u aprilu ove godine, zaposleni u Novom Pazaru,Tu-
tinu i Sjenici imali su zarade manje za 15 i vi{e hiljada dinara od republi~-
kog proseka.

Iako je Novi Pazar najve}i grad u Sand`aku, prema statisti~kim poda-
cima, u poslednje dve godine, po platama kaska za ostalih pet op{tina.
„Iznena|enja“ nije bilo ni u aprilu. Prose~na zarada, bez poreza i dopri-
nosa, u ovom gradu, bila je 49.082 dinara, u odnosu na Tutin manje za
380 i 797 dinara manje nego u Sjenici. Zaposleni u tutinskoj op{tini, u
tom mesecu, prose~no su primili 49. 469, a u op{tini Sjenica 49.879 dina-
ra. RSZ je saop{tio da je prose~na zarada u Srbiji bila 64.948 dinara. S. N.

SDA tra`i obele`avanje nacionalnih praznika i imena javnih ustanova

Beograd da prizna Dan Bo{njaka

I pre osam 
godina,

Vu~i} je pominjao 
dovo|enje 

investitora, ali od 
toga nije 
bilo ni{a

Predsednik Srbije Aleksandar Vu~i} posetio
novopazarsko selo De`eva

Vi{e od 350 
miliona dinara

za razvoj 
de`evskog kraja

Lekarima 
vidovdanska odli~ja

Novi Pazar - Na~elnica Odeljenja za plu}ne bolesti dr Jasmina Osmanovi} i na-
~elnik Odeljenja anesteziologije i reanimacije dr Nermin Fekovi}, novopazarske
Op{te bolnice, na{li su se me|u odlikovanima zlatnim medaljama za doprinos u
borbi protiv korona virusa. Njih je povodom Vidovdana odlikovao predsednik
Srbije Aleksandar Vu~i}.

Odeljenje za plu}ne bolesti, uz Infektivno, iznelo je najve}i teret u borbi pro-
tiv korone. Dr Osmanovi} bila je pro{le godine prva zdravstvena radnica koja je
zara`ena ovim virusom. Zara`ena je na poslu. Posle oporavka, nastavila je nat-
~ove~anskim naporima da se bori za ̀ ivote pacijenata. I ona se nalazi me|u ~e-
tiri lekarke heroine. Dr Fekovi}, anesteziolog, rukovodio je Respiratornim cen-
trom u kojem su bili sme{teni najte`e oboleli. S. N. Sajma Brun~evi}
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Novi Pazar - Za desetak dana, po-
slovne prostorije vlasni{tvo lokalne sa-
mouprave u Novom Pazaru na}i }e se
na javnoj prodaji. Imovina je podelje-
na u pet celina i nalazi se na atraktiv-
nim lokacijama u centru grada. Na
prodaju je ponu|eno ukupno 2.111,2
kvadratnih metara, koji bi u gradsku
kasu trebalo da donesu, po po~etnim
cenama, 3.287.800 evra.

Najvi{e novca done}e prodaja zgra-
de i ugostiteljskog objekta u glavnoj
ulici. U zgradi, gde su sme{tene upra-
ve komunalnih preduze}a Gradska to-
plana, Gradska ~isto}a i Vodovod i ka-
nalizacija, na prodaju se nudi pet kan-
celarija, na spratu, povr{ine 96 kvadra-
ta po po~etnoj ceni od 686 hiljada evra,

sedam kancelarija, u prizemlju, povr-
{ine 186 kvadrata za 1,33 miliona evra
i lokal od 17,4 kvadrata, u kojem se na-
lazi restoran brze hrane, prodaje se po
po~etnoj ceni od 121.800 evra. U istoj
ulici je i poslovni prostor, od 58,8 kva-
drata, u kojem je sme{ten ugostiteljski
objekat za ~iju prodaju je po~etna cena
353 hiljade evra.

Najinteresantnija je prodaja zgrade
u kojoj je sme{tena RTV Novi Pazar.
Na 10 ari placa nalazi se 1.755 kvadrat-
nih metara nezavr{ene izgradnje. Po-
~etna cena za taj objekat je 797 hiljada
evra. Izgradnja zgrade po~ela je po~et-
kom dvehiljaditih godina, nadgrad-
njom na tada{njoj zgradi Radio Novog
Pazara. Izgradnju je po~ela tada{nja lo-

kalna vlast, koju je predvodila SDA
Sand`aka. Isti izvo|a~ radova istovre-
meno je bio na tom objektu i porodi~-
noj ku}i lidera te partije Sulejmana
Ugljanina.

RTV Novi Pazar je privatizovana
pre pet i po godina. Njen vlasnik po-
stao je konzorcijum blizak sada{njoj
vladaju}oj Sand`a~koj demokratskoj
partiji (SDP). Kada je ta ku}a privati-
zovana, iz lokalne samouprave saop-
{teno je da zgrada nije predmet proda-
je, ve} da }e u njenom jednom delu bi-
ti sme{tene uprave komunalnih pred-
uze}a, ~ija se zgrada sada nudi na pro-
daju. Umesto komunalnih preduze}a,
u prizemlje se uselilo dopisni{tvo RTS.

S. Novosel

Novi Pazar
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AKTUELNO
Prijepolje se priprema za proslavu Dana op{tine 7. jula 

Ministarka Vujovi} po~asna gra|ank

Napadi pasa lutalica i dalje veliki problem Prijepolja

„Ujedi“ po bud`etu
* Rekorder je ~ak {est puta prijavio i naplatio ujed pasa * Sudski epilog ~eka 160 slu~ajeva, a

potra`ivanja gra|ana po tom osnovu iznose oko 25 miliona dinara

Prijepolje - Muke po „ujedima“ nasta-
vljaju se u prijepoljskoj op{tini, uprkos
~injenici da je op{tinska vlast u nekoliko
navrata uklanjala pse lutalice sa ulica, pa
~ak je jednom progla{ena i vanredna si-
tuacija koja je trajala samo nekoliko sati,
kako bi se ovaj posao mogao obaviti na
adekvatan na~in. No, uprkos svemu, ne
smanjuje se „atak“ na op{tinski bud`et
po osnovu tro{kova na ime {tete nastale
od ujeda pasa koja se ispla}uje gra|ani-
ma koji tu`e op{tinu. Zbog odlaganja
sporova pred sudovima u kojima u~e-
stvuje op{tina jer nije imenovan Op{tin-
ski pravobranilac do aprila ove godine,
ne mo`e se pouzdano re}i koliko }e u
ovoj godini ova stavka biti u „fokusu“
kao {to je to bilo godinama, zbog ~ega su
pravljeni ~ak i rebalansi bud`eta. O~i-
gledno, saznanja sa kojima raspola`u,
uticala su da op{tinsko rukovodstvo za-
ka`e sastanak sa predstavnicima policije
i Doma zdravlja kako bi se stalo na put
zloupotrebama. Tema sastanka je upra-
vo i bila sagledavanje problema i prona-
la`enje rje{enja kako bi se smanjila pla-
}anja {tete. 

Predo~ene su i informacije da se to-
kom godine iste osobe pojavljuju vi{e
puta, za naknadu {tete od ujeda pasa.
Re~ je ~ak i o vi{e ~lanova iste porodice.
Me|u njima je i jedan rekorder. On je to
u~inio ~ak {est puta! Ukupni iznos koji je

ispla}en u 2019. godini iz bud`eta za {te-
tu, po raznim osnovama, iznosi vi{e od
106 miliona dinara, a najve}i deo se od-
nosio upravo na ujede pasa i to je ~inje-
nica koja je prisutna ve} celu deceniju jer
se cifra svake godine uvi{estru~uje. Da li
je po sredi neka organizovana grupa ko-
ja na ovaj na~in sti~e korist, ne mo`e se
bez dokaza tvrditi, ali kao i u nekim dru-
gim op{tinama postoji sumnja da je re~
o kriminalnim radnjama. 

U 2021. godini, tvrde predstavnici op-
{tinskog rukovodstva, ovaj iznos je manji
ali zbog odgode su|enja mo`e se o~ekiva-
ti naglo optere}enje bud`eta u drugom
delu godine. Zato se zahteva reagovanje
svih nadle`nih slu`bi kako bi se za{titio

bud`et. Ana Pejovi}, koja je preuzela du-
`nost op{tinskog pravobranioca, ka`e da
se najvi{e predmeta odnosi upravo na
naknadu {tete zbog ujeda pasa od kojih
~ak 160 ~eka sudski epilog. Potra`ivanja
gra|ana po tom osnovu iznose oko 25
miliona dinara, i podse}a da }e sa sud-
skim tro{kovima ovaj iznos porasti jo{ za
vi{e od 100 odsto. Posebno sada, kada su
advokatske tarife bitno poskupele.

Da li }e inicijativa op{tinskog ruko-
vodstva biti dovoljna ili je potrebno
sprovesti istra`ni postupak kako bi se
saznalo da li zaista postoje zloupotrebe
kad je re~ o naplatama {tete od ujeda pa-
sa i ko u~estvuje u ovim radnjama ve}
godinama. I. H. D. 

Tim osnovaca iz Akma~i}a i Bo`eti}a uspe{no za

„Zlatarski orli}i“ a
Nova Varo{ - Nedavno su petnaestak

{estaka iz O[ „Momir Pucarevi}“ u Ak-
ma~i}ima i „Knezovi Ra{kovi~i“ u Bo`e-
ti}ima i zvani~no postali ambasadori
Specijalnog rezervata prirode Uvac, pa
}e zajedno sa upravlja~em ovog za{ti}e-
nog podru~ja ubudu}e promovisati nje-
gove prirodni i kulturno-istorijski zna~aj
i vrednosti. 

Ovu laskavu titulu dobili su kao zapa-
`eni u~esnici regionalnog projekta „Za-
{ti}ena podru~ja za prirodu i ljude“, koji
su od septembra pro{le godine do ne-
davno sprovodili WWF Adria (Svetski
fond za prirodu) i Rezervat Uvac. U pret-
hodnih desetak meseci, ovi mla|ani eko-
lozi, ~lanovi tima „Zlatarski orli}i“, pred-
vo|eni profesorkom biologije i ekologi-
je Jovanom Dumi}, ulo`ili su puno na-
pora i rada kako bi postali „licencirani“
promoteri Uvca, ali i novovaro{kog kra-
ja u {irem smislu. Svoju ekolo{ku misiju
shvatili su ozbiljno, uspe{no realizuju}i
brojne akcije i aktivnosti predvi|ene
ovim programom. 

- U okviru projekta smo, izme|u
ostalog, odradili i vi{e veoma zahtevnih
zadataka. Od popisa biljnih i ̀ ivotinjskih
vrsta u na{em kraju, posebno na podru~-
ju Rezervata, prikupljanja podataka o
kulturnom nasle|u, usmenoj i pisanoj
tradiciji, obi~ajima, va`nim kulturno-
istorijskim obele`jima... Sve do izrade

maketa, odnosno modela ovda{njeg
za{ti}enog podru~ja koji smo predsta-
vili pred vi{e~lanom komisijom, sa~i-

njenom od predstavnika WWF Adria i
Specijalnog rezervata „Uvac“ - ka`e pro-
fesorka Jovana Dumi}, neformalni vo|a
„Zlatarskih orli}a“. Ona isti~e da je pono-
sna na deseto~lanu ekipu iz O[„ Momir
Pucarevi}“, kao i nekoliko mali{ana iz
bo`eti}ke Osnovne {kole, koji su bili an-

Prijepolje - Ustanovljen pre pet godi-
na, novi Dan op{tine Prijepolje, 7. juli,
ove godine bi}e praznovan 10 dana, a na
sve~anoj sednici Skup{tine op{tine bi}e
dodeljena brojna priznanja, nagrada i
zahvalnica istaknutim pojedincima i ko-
lektivima za njihove zasluge, pregnu}a i
dostignu}a. Izdvaja se priznanje po~asni
gra|anin op{tine Prijepolje koje }e biti
uru~eno ministarki za za{titu `ivotne
sredine Ireni Vujovi}, za „izuzetan do-
prinos za{titi `ivotne sredine“ koja je
„prepoznala goru}i problem u op{tini
Prijepolje koji se odnosi na sanaciju
smetli{ta Stanjevine i preduzela niz me-
ra i aktivnosti i ulo`ila enormne napore
kako bi se na{lo re{enje za re{avanje
problema“. Ministarka }e, simboli~no,
upravo na Dan op{tine, zatvoriti Stanje-
vine koje su u prvoj fazi sanacionih ra-
dova i rekultivacije. Me|u onima koji }e
primiti nagradu op{tine Prijepolje su i
dva istaknuta sportista, ro|ena Prije-
poljca Armin Sinan~evi}, prvak dr`ave i
Balkana u bacanju kugle i u~esnik OI u
Tokiju, i Nemanja Petri}, kapiten odboj-
ka{ke reprezentacije Srbije.

Predsednik op{tine Vladimir Babi}
najavio je i da }e premijerka Vlade Srbi-
je Ana Brnabi} sve~ano pustiti u sao-
bra}aj prijepoljski {arampovski most
posle tri i po godine sanacionih radova.
Naime, Prijepoljci ~ekaju da most bude
ponovo u funkciji jo{ od 2018. godine
kada im je, uz po~etak radova u februa-
ru te godine, re~eno da }e „sanacija“

trajati 150 dana. Od tada, pa do danas,
mnogo toga je u~injeno. Most je prome-
nio izgled, ali }e ponovo biti bezbedan i
omogu}i}e uspostavljanje saobra}aja
jer je ovo jedna od „`ila kucavica“ ovoga

grada. Posle nezadovoljstva Prijepolja-
ca ogradom koju je izvo|a~ po~eo da
montira, reagovalo je i rukovodstvo op-
{tine, pa je u dogovoru sa projektantom
i izvo|a~ima, odnosno nadzorom, pr-

vobitna zamisao modifikovana, te je
ograda dobila i betonske stubi}e i be-
tonski rukohvat. To je, po re~ima izvo-
|a~a, prolongiralo stavljanje u funkciju
mosta jer je posao ne{to sporiji od onog
koji je bio predvi|en za monta`u metal-
ne ograde. Most na Limu dug je preko
130 metara i od prvobitnog kamenog

mosta ostali su originalni samo stubovi
koji su oja~ani kroz sanaciju. Vrednost
radova za sada je te{ko izra~unati jer se
menjao projektni zadatak rekonstruk-
cije. Prvih februarskih dana 2020. godi-
ne most je sru{en, u novembru je po~e-
lo dopremanje 25 delova nove kon-
strukcije mosta. Komisija za javnu na-

Slavlje i u Domu kulture
Povodom Dana op{tine predvi|eno je i obele`avanje 40 godina Doma kulture, iako je ovaj,

nekad jedan od najlep{ih objekata u Srbiji, otvoren 3. jula 1979. godine. Program obele`avanja
prate zabavni i umetni~ki sadr`aji. 

Prepoznala goru}i prijepoljsk
problem i pomogla ure|enj

Stanjevine: Ministarka Irena Vujovi

Sumnje u zloupotrebe, dokaza nema
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Mladi ljubitelji prirode iz
O[„ Momir Pucarevi}“ i
„Knezovi Ra{kovi}i“ dobili
laskavu titulu promotera
Specijalnog rezervata Uvac
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avr{io u~e{}e u regionalnom ekolo{kom projektu 

ambasadori Uvca 

ga`ovani radom na ovom projektu i kao
ustanova tako|e poneli titulu promote-
ra Uvca. Obe {kole se ina~e i u teritorijal-
nom smislu nalaze u pojasu Rezervata. 

Cilj projekta i jeste bio da se {kole
umre`e sa upravlja~ima za{ti}enih pod-
ru~ja, kako bi se |aci i njihovi nastavnici
motivisali na zna~ajnije uklju~ivanje u
za{titi i promociji prirodnih i kulturno-
istorijskih vrednosti specijalnih rezerva-
ta prirode, ali i ~itavog kraja. Ambasado-
ri Uvca „Zlatarski orli}i“ postali su u ma-
ju, ta~nije na Me|unarodni dan ptica,
kada su, zajedno sa predstavnicima Re-

zervata Uvac ugostili tim beogradskih
stru~njaka iz WWF Adria. Oni su im
uru~ili zastave i obele`ja kao zvani~nim
promoterima, uz podse}anje na sve lepe
trenutke, ali i naporan rad tokom traja-
nja projekta.

- Predstavnici ove organizacije su sve
vreme pratili na{ rad, usmeravali nas,
bodrili i motivisali da uspe{no zavr{imo
ovaj posao i u budu}nosti aktivno u~e-
stvujemo u svim promotivnim aktivno-
stima vezanim za za{ti}eno dobro Uvca
- najavljuje Dumi}. 

R. Popovi}

Nova Varo{ - Skijali{te „Brije`|a“,
gradski prevoz, program Saveta za bez-
bednost saobra}aja, sporazum o osniva-
nju zajedni~ke slu`be za civilnu za{titu u
slivu Drine, kao i razli~ite inicijative i pi-
sma o namerama pojedinaca i grupa
gra|ana, bile su glavne teme o kojima se
raspravljalo na desetoj sednici Op{tin-
skog ve}a. Ve}nici su bili efikasni i za dva
sata razmotrili obiman dnevni red od 35
ta~aka. Najvi{e vremena potro{ili su na
diskusije o pozivu zakupnika ski-staze
„Brije`|a“ - preduze}a „Slo`na bra}a“,
upu}enom Op{tini da se sporazumno
pristupi „razre{enju pitanja funkcionisa-
nja i rada skijali{ta“. 

- U vi{e navrata smo ukazivali na ne-
mogu}nost kori{}enja objekta u celini,
pre svega ~etvrosedne `i~are sa 55 korpi
i prate}om opremom. U skladu sa Ugo-
vorom i zakonskom regulativom, taj deo
staze nam je trebao biti predat na kori-
{}enje u celini, {to nije slu~aj jer nisu u
potpunosti re{ena imovinsko-pravna,
katastarska i druga pitanja. U objekte
staze ulo`ili smo zna~ajna sredstva. Uz
ogromne napore , finansijske probleme
i nerentabilno poslovanje, ipak, smo na
molbu gra|ana i gostiju, spasili zimsku
sezonu. Po{to je ovako stanje neodr`ivo,
predla`emo da dogovorom re{imo dalje
funkcionisanje, koje sa na{e strane pod-
razumeva i predlog za prestanak Ugovo-
ra o zakupu, uz povra}aj ulo`enih sred-
stava i opreme - navodi se, izme|u osta-
log, u pozivu zakupnika na dogovor sa
Op{tinom. 

Ve}nici su po ovom pitanju bili slo-

`ni da je u cilju op{teg interesa za op{tinu
da se po~ne proces dugoro~nog re{ava-
nja ovog problema koji mo`e da ugrozi
dalju ekspanziju zimskog turizma u zla-
tarskom kraju. „Za mnoge je ovo jedan
od najve}ih problema u gradu. Bez skija-
li{ta nam ni{ta ne vredi strategija razvo-
ja turizma kao jedine {anse da ovaj kraj
pre`ivi. Jer ako ovo stanje potraje deset-
kova}e nam se broj gostiju. Ko }e nam
zimi do}i ako ski-staza ne radi ili ako je

cena karte duplo skuplja nego u pojedi-
nim op{tinama u okru`enju „, istakao je
ve}nik Fiko Avdi}, uz predlog da se da
saglasnost op{tinskom rukovodstvu da
se razgovori na ovu temu intenziviraju u
cilju iznala`enja najboljeg re{enja, {to su
ostali ve}nici „aminovali“. 

Jedan deo ~lanova Op{tinskog ve}a
negodovao je zbog predloga odnosno

novih zakonskih propisa da op{tine u sli-
vu reke Drine, u koju je uvr{tena i Nova
Varo{, formiraju zajedni~ku slu`bu za ci-
vilnu za{titu i smanjenje rizika od kata-
strofa. Smatraju}i da tu realno i ne pripa-
damo, ve} da je to samo na~in da se do-
datno optereti, ina~e, skromni op{tinski
„kola~“. Predlog je, ipak, ve}inom glaso-
va usvojen kako bi se ispo{tovala zakon-
ska procedura. 

„Zeleno svetlo“ ve}nika dobio je i
ovogodi{nji plan i program rada lokal-
nog Saveta za koordinaciju poslova bez-
bednosti saobra}aja. Ukupni bud`et za
ove namene za 2021, a koji se „puni“ od
naplate saobra}ajnih kazni na teritoriji
op{tine, iznosi 10.600.000 dinara. Polo-
vina sredstava }e biti opredeljena za una-
pre|enje infrastrukture, a ostalo je na-
menjeno za realizaciju obrazovno-edu-
kativnih programa odnosno projekata u
ovoj oblasti. 

- Veliku zahvalnost i po{tovanje za-
slu`uje inicijativa odnosno namera na-
{eg zemljaka koji `ivi i radi u Beogradu
Milorada Mi{ka Stevovi}a da u gradu iz-
gradi objekat za multikulturalnu delat-
nost. Ideja je da se na prostiru od oko

600 kvadrata opremi biblioteka, galeri-
ja, istra`iva~ko-izdava~ki centar i sli~no.
Uz to, na{ zemljak planira da finansira i
izradu i publikovanje monografije o op-
{tini Nova Varo{. Bila bio ovo njegova
zadu`bina i poklon zavi~aju - rekao je na
Ve}u predsednik op{tine Radosav Rade
Vasiljevi}. On je ve}nike upoznao i sa
predlogom op{tine da se za ovu name-
nu darodavcu ustupi deo zemlji{ta u
produ`etku gradskog Trga, ~ija bi druga
faza rekonstrukcije uskoro trebalo da
zapo~ne.

Na Ve}u je, izme|u ostalog, usvojen
i predlog Izve{taja o poslovanju sanitar-
ne deponije, donete odluke o raspisiva-
nju javnog poziva za linijskog prevozni-
ka putnika, oglasa za zakupninu dela
poslovnog prostora u Kokinom Brodu i
ma{ina u pogonu u Bo`eti}ima... Pro~i-
tano je i obave{tenje dr Radojice Peri{i-
}a o ugro`enosti bezbednosti gra|ana i
naru{avanje komunalnog reda uru{e-
nim objektima, kao i zahtev Udru`enja
„Eko-Nova Varo{„ za intervenciju nad-
le`nih i „spre~avanje daljih radova“ na
stazi „[opot“. 

R. Popovi}

Raspore|ene op{tinske pare za informisanje u Novoj Varo{i

Podr{ka za osam medija 
Najvi{e sredstava, 1,3 miliona dinara dodeljeno Radio-televiziji „Zlatar“

Nova Varo{ - Predsednik op{tine No-
va Varo{ Radosav Vasiljevi} potpisao
je pre nekoliko dana re{enje o raspode-
li 4,8 miliona dinara iz op{tinske kase
za sufinansiranje medijskih projekata
u 2021. Time je potvr|en predlog nad-
le`ne Komisije da pare dobije osam
medija iz Nove Varo{i, Prijepolja, Pri-
boja, U`ica i ^a~ka. 

Polovina ovogodi{njeg bud`eta za
medije oti{la je lokalnim sredstvima
informisanja. Tro~lana komisija za
ocenu medijskih projekata, u sastavu
Ana Kekeri} iz Kraljeva (predlog
Udru`enje elektronskih medija Srbi-
je), Rajko Milovanovi} iz Po`ege (sa-
mostalni medijski radnik) i Denis Ma-
vri} iz Novog Pazara (PROUNS), pro-
cenila je da bi najvi{e sredstava, 1,3
miliona dinara trebalo usmeriti na re-
alizaciju dva projekta lokalne Radio-te-
levizije „Zlatar“ („Vesti-TV Zlatar,
Dnevnik zapadne Srbije“ i „Medijska
pismenost“). 

I dok je komisija predlo`ila, a vlast
„aminovala“ da se ovoj medijskoj ku}i
u odnosu na lane pove}aju sredstva, s
druge strane Varo{kim novinama je
„skresano“ 200.000 dinara u odnosu
na pro{lu godinu. Tako }e ova redakci-
ja projekat pod nazivom „Lokalna sa-
mouprava pod lupom javnosti“ reali-
zovati sa finansijskom nadoknadom

Op{tine u iznosu od 1,1 milion dinara.
Projekat jedinog {tampanog informa-
tivnog glasila u gradu, komisija je, iz-
me|u ostalog, ocenila kao „sveobuhva-
tan, raznovrsnih formi sa temama zna-
~ajnim za lokalnu zajednicu, kao i da
medij ima izuzetnu prepoznatljivost u
zajednici“. Komisija je smatrala, a
predsednik op{tine svojim potpisom
potvrdio, da portal „varo{ke.net“ ne
zaslu`uje ni dinara iz op{tinske kase za
finasiranje projekta „Transparentno o
raspodeli i tro{enju op{tinskih bud`et-
skih sredstava“. 

Me|u medijskim ku}ama sa strane,
ba{ kao i lane, najvi{e }e se „opariti“
Televizija Priboj, za ~iji je projekat
„Novovaro{ki mozaik“ opredeljeno
900.000 dinara. Odlu~eno je i da sa
600.000 dinara iz novovaro{kog bu-
d`eta bude sufinansiran projekat

„Sport, turizam, ekologija - razvojne
{anse“, koji je kandidovala u`i~ka TV
5. Pare u iznosu od 400.000 dinara do-
bi}e i prijepoljska „PP Media“ (proje-
kat „Proizvodnja zdrave hrane u novo-
varo{kom kraju“), ~a~anski „Glas Za-
padne Srbije“ mo}i }e ove godine da
ra~una na 200.000 dinara, a isti iznos
sredstava bi}e usmeren i na sufinansi-
ranje projekta „Inmedie.net“ iz ̂ a~ka.
Na ovogodi{njem konkursu, obzirom
da se prvi put pojavila na javnom pozi-
vu Op{tine, posre}ilo se i u`i~koj Mar-
ketin{koj agenciji „West media press“,

za ~iji }e projekat iz ovda{njeg bud`eta
biti izdvojeno 100.000 dinara. Na po-
~etkom marta raspisanom op{tinskom
konkursu za sufinansiranje medija pri-
javljen je 31 projekat 25 televizija, radi-
ja, novina, agencija i portala iz gotovo
svih delova Srbije. R. P.

„Lokalci“ nezadovoljni 
Na raspodelu novca ovog puta mogle su se u javnosti ~uti sporadi~ne kritike dela medija,

uglavnom lokalnih i onih ~iji projekti nisu finansijski podr`ani. „I dalje se veliki deo op{tinskog
„kola~a“za informisanje izdvaja za medije koji su sporadi~no ili gotovo nikako prisutni na „tere-
nu“, nemaju dopisnike za Novu Varo{, jednim „klikom“na taster ra~unara ~esto bez navo|enja
izvora preuzimaju informacije ili ~ak kompletne tekstove sa lokalnih portala ili iz novina“, neke
su od primedbi lokalnih informativnih glasila, koja, ina~e, na javnim pozivima drugih op{tina
uglavnom imaju tretman „poslednje rupe na svirali“. 

Sa sednice Op{tinskog ve}a u Novoj Varo{i 

Skijali{te u fokusu
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Ve}nici razmotrili 35 ta~aka dnevnog reda

Preduze}e „Slo`na bra}a“
kao zakupnik gradske 
ski-staze predlo`ilo 
prestanak Ugovora 
o zakupu uz povra}aj 
ulo`enih sredstava 

bavku u otvorenom postupku za pro-
jektovanje i izvo|enje gra|evinskih ra-
dova na rekonstrukciji mosta preko Li-
ma po sistemu „klju~ u ruke“ dodelila je
posao grupi ponu|a~a koju ~ine „ Novi
Pazar put“ i MPP „Jedinstvo“ Sevojno,
a podizvo|a~ je DB „In`enjering“ Beo-
grad. Vrednost posla je 215 miliona i
955 hiljada dinara sa rokom izvo|enja
od 365 kalendarskih dana od dana stu-
panja na snagu ugovora. Prema ovom
dokumentu, {arampovski most trebalo

je da bude u upotrebi od pro{log
leta. Vanredno stanje i epidemio-
lo{ke mere poremetili su planove i
dinamiku izvo|enja radova. Po-
tom je kraj janura ove godine naja-

vljen kao mogu}i rok za zavr{etak mon-
ta`e konstrucije mosta, a maj kao mesec
u kome }e most biti ponovo u funkciji.
Ipak, 7. jul, Dan op{tine, bi}e odli~na
prilika za poletno priepoljsko op{tinsko
rukovodstvo kako bi za sve~anost ima-
lo {ta „kapitalno“ da se „otvori“ i vrpca
„prese~e“, kako dolikuje povodu. 

I. H. Durakovi} 

ki 
ju 
i} 

Predsednik op{tine 
Vladimir Babi} najavio
je i da }e premijerka Vlade
Srbije Ana Brnabi} 
sve~ano pustiti u saobra}aj 
prijepoljski {arampovski
most

Mla|ani ekolozi sa
predstavnicima WWF

Adria i Rezervata
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Prijepolje - Da postaje respektabilni
brend koji osvaja doma}e ali i regio-
nalno tr`i{te pokazuju nove nagrade
koje su stigle za proizvode „Volim do-
bro u ljudima“ preduze}a Es komerc iz
Prijepolja. Internacionalni `iri na 88.
me|unarodnom poljoprivrednom saj-
mu koji se odr`ava u Novom Sadu,
vrednuju}i kvalitet velikog broja pristi-
glih proizvoda iz ove kategorije, doneo
je odluku da dodeli dve zlatne medalje
za „Volim“ testenine sa speltom i helj-
dom, koje su dobile ocene 4,70 i 4,90,
a ~ak dve velike zlatne medalje dode-
ljene su organskim testeninama „Vo-
lim“ sa heljdom i speltom koje su oce-
njene sa ~istom peticom.

- Mi smo poslali ta ~etiri proizvoda
iz asortimana brenda „Volim dobro u
ljudima“ i sva ~etiri su ocenjena viso-
kim ocenama za kvalitet od `irija koji
je, kako nam je re~eno i sam bio izne-
na|en visokim kvalitetom onoga {to
smo ponudili, kazao je za Polimlje iz-
vr{ni direktor ES komerca D`enan Ju-
sovi}. 

Ovo je do sada i najve}e priznanje
koje je brend „Volim dobro u ljudi-
ma“ dobio za kvalitet svojih prizvoda
jer }e ste}i pravo da na ~etiri proizvo-
da bude utisnuta markicu sa osvoje-
nim medaljama, {to je presti`na pre-
poruka i za {ire tr`i{te.

I. H. D. 

petak, 2. jul 2021.VI

PLJEVALJSKA DELEGACIJA U KRAPINI
Pljevlja - Delegacija Op{tine Pljevlja na

~elu s predsjednikom Igorom Golubovi}em
posjetila je, na poziv gradona~elnika Zorana
Gregurovi}a, Krapinu, najve}i grad hrvatskog
Zagorja. Dvije delegacije su odr`ale sastanak
na kojem su predstavile svoje lokalne zajed-
nice, podijelile iskustva i primjere dobre prak-
se, a raspravljalo se i o budu}oj saradnji. Pred-
sjednik Op{tine Pljevlja Igor Golubovi} zahva-
lio je na izuzetnom gostoprimstvu i prilici da
predstavi svoju op{tinu. „Drago mi je da mo-
gu ~uti o iskustvima u stvaranju novih radnih
mjesta, svim aktivnostima koje se realizuju u
pravcu razvoja turizma, poljoprivrede, meta-
loprerade i o zna~aju Krapine za Zagorje, ali i
Hrvatsku“, naglasio je predsjednik Op{tine
Pljevlja. Kako se navodi u saop{tenju iz Kabi-
neta predsjednika pljevaljske op{tine, grado-
na~elnik Gregurovi} istakao je veliko zado-
voljstvo zbog posjete i naglasio kako su na sa-
stanku dogovorene nove prilike i saradnje ko-
je }e zajedno razvijati u budu}nosti.

POMO] U PLASTENICIMA 
BJELOPOLJSKIM 
POLJOPRIVREDNICIMA 

Bijelo Polje - U Bijelom Polju su nedav-
no potpisani ugovori o dodjeli 13 plasteni-
ka poljoprivrednim proizvo|a~ima, koji su
se javili na konkurs Sekretarijata za ruralni i
odr`ivi razvoj. Poljoprivrednike koji su do-
bili od Op{tine besplatne plastenike ugosti-
li su predsjednik Petar Smolovi} i sekretar
Sekretarijata za ruralni i odr`ivi razvoj Ja-
smin ]orovi} i po`eljeli im sre}u u radu i do-
bar rod. 

„Bijelo Polje je op{tina sa izuzetnim uslo-
vima za razvoj poljoprivrede pa }emo svaka-
ko i budu}em periodu nastaviti sa ovom i sli~-
nim vrstama podr{ke za poljoprivrednike“,
rekao je predsjednik Smolovi}. Sekretar Se-
kretarijata za ruralni i odr`ivi razvoj Jasmin
]orovi} je kazao da je Op{tina kroz Program
mjera za podsticaj ruralnog i odr`ivog razvo-
ja za 2021. godinu, izdvojila 26 hiljada evra za
nabavku 13 plastenika.

U DVE RE^I

Fondacija „Ana i Vlade Divac“

Fond za mlade 
poljoprivrednike

„VoLim dobro u ljudima“

Zlatne medalje
za kvalitet 

Izabrana najbolja arhitektonska re{enja gradskog trga u Priboju

Prva nagrada projektnom birou iz Beograda
Priboj - Centralni gradski trg u Pri-

boju, u novom delu grada, koji je ve-
}im delom zaposednut limenim te-
zgama, pa li~i na „buvljak“ , godina-
ma je ruglo ove op{tine. U martu ove
godine kona~no se krenulo u kon-
kretno re{avanje ovog problema. Op-
{tina Priboj i In`enjerska komora Sr-
bije, raspisali su konkurs za izradu ur-
banisti~ko-arhitektonskog re{enja
centra novog dela grada sa idejnim
re{enjem gradskog trga u Priboju.
Konkursom su predvi|ene nagrade i
otkup radova za prva tri mesta, kao i
da se prvonagra|en rad primeni i po
njemu gradi trg. @iri koji su ~inili ar-
hitekte i in`enjeri iz Priboja i In`e-
njerske komore Srbije, kojim je pred-
sedavala dr Dragana Vasiljevi} To-
mi}, vanredna profesorka Arhitek-
tonskog fakulteta u Beogradu, odlu~i-
vao je u tri sesije, a pre nekoliko dana
saop{tio je odluku o rezultatima kon-
kursa na koji su pristigla 22 rada.

Prva nagrada u iznosu od 480.000
dinara dodeljena je radu koji je na
konkurs dostavio projektni biro Ter-
moprojekt doo iz Beograda. Autori
su: Milo{ Puri}, Mila Joksimovi}, Ma-
ja Vasilev, Ana Nenadi} i Jasmina Pa-

vlovi}. U obrazlo`enju ̀ irija se navodi
da ovaj rad predla`e otvaranje trga ka
crkvi i reci. Na ovaj na~in se, kako pi-
{e u obrazlo`enju `irija, pored crkve,
integri{u svi pravci i ulazi u ostale
objekte na trgu kao {to su hotel Lim,
Dom kulture u izgradnji odnosno tr-
`ni centar, kao i veza sa rekom i for-
mira jedinstvena celina. @iri je odlu-
~io da, umesto jedne, dodeli dve dru-
ge nagrade od po 300.000 dinara. To
je obrazlo`eno ujedna~enim kvalite-

tom radova i njihovim specifi~nim
doprinosima unapre|enju urbanog
identiteta Priboja, kao i ~injenicom da
se neka od re{enja drugonagra|enih
radova mogu implementirati u ko-
na~no re{enje trga, u fazi izrade pro-
jektne dokumentacije.

Dobitnici nagrada su autori arhi-
tekte Filip Prica, Du{ka Prodanovi},
Sne`ana Vesni}, Vladimir Milenkovi}
i saradnici Jelena Rajovi}, Sini{a Sava-
tijevi}, iz prvog tima i Dmitrovi} Zo-

ran, Blagojevi} Nenad, Adamovi} Ni-
kola, Radojlovi} Marija, Bjeli} Marija,
Milutinovi} Marko, Ne{i} Tamara,
Milenkovi} Jelena, iz drugog tima u
~ijem je radu, kao pi{e u obrazlo`enju
`irija istaknut umetni~ki karakter i
specifi~na estetska. 

Dodeljena su tri jednako vredna
umanjena otkupa u iznosima od po
80.000 dinara. Autorski timovi su
Emir Hasanagi} i Racha el Amine.
Drugi tim Iva Njuhi} i Tihomir Di~i} i
tre}i: Milo{ Stojkovi} Mini}, Milica
Grbi}, Petar To{i}, Lazar Petrovi},
Nevena Jeremi}, Milo{ Hajdukovi},
Vanja Kupre{anin. 

S. Bjeli}

Prijepolje - Fondacija „Ana i Vlade
Divac“, predsednik op{tine Prijepolje
Vladimir Babi} i direktor Regionalne
razvojne agencije Zlatibor, Slavko Lu-
ki}, potpisali su ugovor o saradnji i osni-
vanju zajedni~kog Fonda za podsticaj
razvoja poljoprivredne proizvodnje u
op{tini Prijepolje. Kroz partnerstvo op-
{tine Prijepolje i Fondacije Ana i Vlade
Divac, obezbe|ena su podsticajna sred-
stva od tri miliona dinara, koja }e biti
usmerena na razvoj poljoprivredne
proizvodnje u Prijepolju.

Sredstva fonda bi}e podeljena mla-
dim poljoprivrednicima putem kon-

kursa koji }e biti raspisan tokom nared-
nog meseca i koji }e precizirati uslove
beskamatnog kreditiranja ~ime }e se
poljoprivrednicima obezbediti pristup
dodatnim sredstvima za unapre|enje
proizvodnje. Grantovi podsticajnih
sredstava iznosi}e 200.000 dinara od
kojih je 30 odsto bespovratnih dok }e se
preostali iznos vra}ati u Fond, koji }e se
kroz vra}anje beskamatnog dela sred-
stava uve}avati kako bi dalje mogao da
cirkuli{e na tr`i{tu, nagla{eno je na da-
na{njem skupu.

Predsednik op{tine Vladimir Babi}
pozdravio je ovaj inovativan model fi-

nansiranja mladih poljoprivrednika na-
vode}i da }e on za tri ~etiri godine biti
dupliran i da }e se iz njega pru`ati podr-
{ka duplo ve}em broju poljoprivredni-
ka. „Drago nam je {to smo sa partneri-
ma razvili i ovaj novi model ulaganja u
razvoj poljoprivredne proizvodnje, za
koji sam uveren da }e biti uspe{an i da
}e postati primer za druge op{tine {i-
rom zemlje. Posebno mi je drago {to se
nastavlja saradnja sa Prijepoljem koji je
meni najdra`i partner“, rekao je Vlade
Divac, navode}i da je iz Fondacije u Pri-
jepolje stiglo pola miliona evra kroz raz-
li~ite vidove podr{ke. I. H. D.

Podr{ka mladim: 
Za razvoj poljoprivrede
tri miliona

Anketiranje gra|ana
^lan `irija, op{tinski urbanista arhitekta Ekrem Hod`i} ka`e za na{ list da se

izvo|a~ki tehni~ki projekti mogu o~ekivati za devet meseci, a da }e u slu~aju ve-
}ih promena, koji se odnose na regulisanje saobra}ajnica, biti potrebno da se
krene u izradu i novog Plana detaljne regulacije, {to podrazumeva i uklju~iva-
nje javnosti. 

- Ja bih svakako i ̀ eleo, a to sam i predlo`io posle saop{tenja odluke ̀ irija, da se,
pored izlo`bi radova i diskusije, koje su ve} planirane, organizuje i anketiranje gra-
|ana u vezi kona~nog re{enja ure|enja trga, a da se rezultati anketiranja iskori-
ste kako bi se korigovala kona~na re{enja, dodao je Hod`i}. 

Trg sada: Priboj na Limu 

Fo
to:

 Al
en

 \o
le 

\o
zg

i}

Fo
to:

 I. 
H.

 



Novi Pazar - Petnaest dana pre po~et-
ka prvenstva nema jasnih naznaka ko-
like su stvarne mogu}nosti novoformi-
ranog sastava Novog Pazara, a ne bi bi-
lo ni po{teno u ovoj fazi priprema do-
nositi bilo kakve zaklju~ke. Optimisti }e
re}i, tu je kao i pre osam godina trener
Milan Milanovi}, {to u prevodu na fud-
balski jezik zna~i da je re~ o znalcu
spremnom da nejasnu sliku tima za
kratko vreme preto~i au ne{to prepo-
znatljivo, ~ak toliko da ga neki i na ne-
vi|eno ve} sada proglase najprijatnijim
iznena|enjem prvenstva, ba{ kao {to je
to bilo i pre nepune decenije. 

U jesen 2013. ,,plavi“ su sa Milano-
vi}em odigrali do dana{njeg dana ne-
prevazi|enu superliga{ku jesen. Tada
je [vaba, nadimak Milanovi}a, za samo
nedelju dana sa Kecapom, Lotincem,
Vukovi}em, Rusmirom, Arsenijevi}em
i ostalima ve{to ,,provalio“ {ifru po ko-
joj se od protivnika mo`e biti bolji za
gol, pa jo{ i broj poraza svesti na najma-
nju meru. Kontra optimistima su oni
koji u poja~anjima nisu videli ni{ta do-
bro. Imena igra~a i klubova iz kojih su
do{li, bez sagledavanja {ire slike, govo-
re im sve i iz toga izvla~e zaklju~ak na
nevi|eno da takvi ni{ta dobro ne mogu
da donesu, pa im mentor bio Murinjo,
a ne Milanovi}. Ima u tim kritikama
ponajvi{e nepriznavanja ~injenice da
klub nije mogao i jo{ ne mo`e lako da
do|e do kvalitetnog fudbalera, kad pro-
se~ni i ispod prose~ni i{tu mnogo vi{e
para u Novom Pazaru nego {to je nji-
hova stvarna vrednost, a ni do nje, ~ak
ni pribli`no, ne mogu da dobace u klu-
bovima renomea ,,plavih“. Za{to je to
tako razloga je mnogo.

Novi Pazar pamti karakternog Mila-
na Milanovi}a. Do ~vrstog stava po

svim pitanjima nikada nije dolazio vo-
de}i se diktatorskim metodama i uz
slogan - Ja znam najbolje. Insistirao je
da ~uje razli~ita mi{ljenja i ako bi pro-
cenio da u njima ima korisnih detalja
na koje nije obratio dovoljno pa`nje ili
mu nekim slu~ajem nisu pristizali do
mo`danih linija bez ustru~avanja ih je
prihvatao, ali kona~nu odluku uvek je
donosio sam. Dobre poteze je delio sa
najbli`im saradnicima, lo{e je stavljao
sebi na du{u.

U prvim izjavama Milanovi} je po-
kazao zrelost shvataju}i te`inu lige od
16 klubova gde ~ak ~etiri najslabija ispa-

daju. On potencira plasman me|u os-
am koji vodi u plej-of, a promi{ljeni i re-
alni navija~ bio bi vi{e nego zadovoljan
da mu se servira druga~ija od klasi~ne
pri~e u kojoj se sve vrti oko tenzi~nosti
koju stvara tako neprijatna borba za op-
stanak. O novajlijama koji su stigli pre
iskusnih Ostoji}a, Dimi}a i Joksimovi-
}a, trener Novog Pazara, ka`e: „Obe}a-
vaju, ali jedno je trening ili kontrolna
utakmica u kojoj su nervi opu{teni, a
ne{to sasvim drugo takmi~arski priti-
sak. Zato je ovo period koji ume da da i
la`nu sliku. Tek }e prvenstvo pokazati
jesu ili nisu takmi~ari.“

Fudbaleri Novog Pazara pripremali
su se na Zlatiboru, gde su odigrali neko-
liko utakmica. Odigrali su nere{eno 2:2
sa Vlaznijem iz Skadra. Pazarci su vodi-
li sa 2:0 golovima Bojana Bala`a u 27. i
Danila Bacanovi}a u 31. minutu. Vice-
{ampion Albanije, posle nerealizovanog
penala u 30. minutu, smanjio je u 44.
minutu preko Medija ]obe, koji je u 89.
minutu iz kaznenog udarca sa 11 meta-
ra postavio kona~nih 2:2.

Tesna skop~anost fudbala i rizika
najo~itija je u primerima kada jedan
klub sa dosta mladih i nedovoljno afir-
misanih fudbalera kre}e u sezonu u ko-
joj ne bi valjalo da omane, a to je slu~aj
sa Novim Pazarom. Bilo bi idealno da
se sa tek nekolicinom iskusnijih do|e
do cilja - grupe 12. Toliko klubova na
kraju sezone zadr`ava status superliga-
{a - ukoliko nije do{lo do zaokreta na
Skup{tini FSS odr`anoj u sredu. Ukoli-
ko se u tome uspe to }e zna~iti da su ne-
ka nova i prili~no anonimna mlada li-
ca bila vredna svake ulo`ene pare, u su-

protnom dobi}e se savr{en alibi za ne-
uspeh. U svakom slu~aju, ~eka nas jo{
jedna interesantna sezona u trci za op-
stanak u kojoj najverovatnije ne}e biti
samo Crvene zvezde, Partizana, Vojvo-
dine, ̂ ukari~kog i mo`da TSC-a.

U fudbalu nije sve u novcu, a da se
ne la`emo - jeste... mnogo. Zato bi na-
vija~ od starta svoja o~ekivanja trebalo
da uskladi sa faktorom koji nije odlu~u-
ju}i, a daleko od toga da je bezna~ajan.
Primera radi, gotovo svaki igra~ prvog
tima Crvene zvezde i Partizana bi}e pet
do deset puta skuplji od najskupljeg Pa-
zarovog, a po Transfermarketu to je Al-
mir Aganspahi} - 400.000 evra

VAR je stigao u Srbiju i trebalo bi da
postane saveznik po mnogima najpro-
blemati~nijem segmentu na{eg fudbala
- su|enju. Obi~an narod duhovito bi re-
kao da je VAR skra}enica za varanje.
Nagomilane gre{ke arbitara prethodnih
sezona, uglavnom na {tetu malih klubo-
va, ubedile su fudbalski svet da sudije
varaju, namerno, iz neznanja, iz straha
od mo}nika... Sad se svi pitaju zna~i li to
da je ,,varanju“ do{ao kraj. Sumnji~a-
vost u regularnost najja~e lige je tolika
da nas ne}e iznenaditi ako tehnoligija
samo nama donese problem plus. 

Posle Evropskog prvenstva neki
standardi su postavljeni, to se pre sve-
ga odnosi na odluke koje se ti~u ofsajd
pozicija i najve}eg broja prekr{aja u
kaznenom prostoru, {to se ne bi mo-
glo re}i za procene koje se ti~u igranja
rukom u {esnaestercu, ta~nije i VAR
bi mogao da strepi od pameti, ne daj
bo`e pametovanja, VAR sudija. Vest
da }e glavnu osovinu u VAR sobi, po-
red ostalih, ~initi tandem Milovan Ri-
sti} - Dalibor \ur|evi}, bez kojih Mi-
lorad Ma`i} ne bi bio ono {to je bio,
svodi mogu}nost gre{ke na mini-
mum. U njihovo znanje i po{tenje ap-
solutno niko ne mo`e da sumnja.
VAR soba, po ugledu na re{enja iz
Turske i Portugala, nalazi}e se u Ku}i
fudbala u Staroj Pazovi, monitor na
stadionu bi}e instaliran na suprotnoj
strani od klupa sa rezervnim igra~ima
i slu`i}e isklju~ivo sudijama pri dono-
{enju kona~ne odluke. Teren }e biti
pokriven sa osam kamera, {to zna~i
da }e se sporni detalji videti iz svih
uglova. Iskustvo nam ka`e da VAR
posle svega ne mo`e da nam naudi, ali
ako se ne bude koristio na pravi na-
~in, eto nama novih problema... Tre-
ner Milanovi} visoku tehnologiju ne
do~ekuje ra{irenih ruku. „Vi{e sam
protiv nego za“, re~e {ef struke Paza-
raca.
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SPORT

Prvoslav Le{evi}

Novi Pazar - dve nedelje pre po~etka sezone

Novi trener i tim za nove ciljeve 

Generalna proba 10. jula 
Prva provera novog tima rezultatski je bila neuspe{na. U Kragujevcu Radni~ki

1923 pobedio je Novi Pazar 1:0. Mnogo bolje Milanovi}evi momci izgledali su u pr-
vom od ~etiri nastupa na Zlatiboru. Duel sa Vlaznijom iz Skadra, vice{ampionom
Albanije, zavr{en je 2:2. Novi Pazar je golovima Bojana Bala`a u 27. i Danila Baca-
novi}a u 31. minutu vodio 2:0, ali je Mehdi ]oba golovima u 45. i 90. minutu (iz je-
danaesterca) u~esniku kvalifikacija za Ligu konferencija doneo izjedna~enje. U sre-
du protivnik Novopazaraca bio je novi BiH prvoliga{ Rudar iz Prijedora. Slede}i te-
stovi na Zlatiboru su protiv Slobode iz Tuzle (4. jul) i Mornara iz Bara (7. jul), a ge-
neralna proba pred po~etak {ampionata na Gradskom stadionu 10. jula u 19 sati,
kada }e se Pazarcima suprotstaviti crnogorski prvoliga{ Rudar iz Pljevalja.
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odlazak na pripreme na Zlatibor

Novajlije kolo vode 
Novi Pazar }e u sezoni 2021/22. ~initi starosedeoci: Almir Aganspahi}, Nikola

Vlajkovi}, Mirza Delime|ac, Sead Islamovi}, Nikola Kova~evi}, Danko Kikovi}, Ne-
manja Peri}, Vahid Zimonji}, Semir Ali} i Almin Kahrimanovi}. Njima su se pridru-
`ila poja~anja: Milo{ Ostoji} (Napredak), Nemanja Andrijani} (Sloga KV), Luka Rat-
kovi}, Dejan Para|ina, Lazar Mihailovi} (svi iz Ba~ke), Danilo Bacanovi} (Proleter),
Bojan Bala` (TSC), Nemanja Koj~i} (Kabel), Stefan Dimi} (Balzan), Milan Joksimo-
vi} (Liepaja), Faris Hand`i} (Olimpik), Aleksandar \or|evi} (In|ija), Miljan Mom~i-
lovi} (Teleoptik). Do po~etka prvenstva o~ekuje se dolazak dvojice, najvi{e trojice
novih igra~a.

Ekipu su napustili: Marko Drobnjak, Milo{ Rni}, Abdulaj Sise (Kod`aeli), Brani-
slav Tomi}, Du{an Stoiljkovi}, Petar Gigi}, Marko Marinkovi}, Jasmin Trtovac, Jovo
Koji}, Uro{ Blagojevi} (Radni~ki 1923), Nikola Vukajlovi} (In|ija), Peri{a Pe{uki},
Milo{ Miji} (Balzan), Nemanja Dragutinovi}, Bojica Nik~evi} (^ukari~ki), Luka ^u-
mi} (Zlatibor), Luka Mi}i}, Ervin Kurti, Lazar Pajovi} i Emir Hazirovi}, dok je Semir
Had`ibuli} zavr{io karijeru.

Poja~anja: Ratkovi} i Bacanovi}

Ve~iti rivali sti`u na Gradski stadion
Raspored prvenstvenih utakmica je ne{to {to nikoga

ne raduje. Plavi kre}u 17. jula iz Ba~ke Topole (TSC), po-
tom im dolazi najneprijatniji gost (^ukari~ki), sledi me~
sa Proleterom u Novom Sadu i gostovanje Partizana na
Gradskom stadionu (7. avgust). U prvom delu prvenstva u
Novi Pazar doputova}e i {ampion Crvena zvezda (26. sep-
tembar).
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA NA DODATAK

SAND@AK DANAS
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Odr`an prvi partnerski forum na izradi Plana razvoja op{tine Nova Varo{ 

Neophodna podr{ka gra|ana 

Novi Pazar na listi 
najzaga|enijih 

Novi Pazar, Beograd - Prekomerno
zaga|en vazduh najvi{e udi{u gra|ani
^a~ka, Kraljeva, Novog Pazara i Laza-
revca, saop{tila je organizacija gra|an-
skog dru{tva „Beogradska otvorena
{kola“. To su, kako se navodi, rezulta-
ti prvog i najmasovnijeg gra|anskog
merenja kvaliteta vazduha {irom Srbi-
je. Najvi{e pojedina~ne vrednosti zabe-
le`ene su u ̂ a~ku, gde je koncentraci-
ja PM2.5 ~estica dostigla ~ak 404 mi-

krograma po kubnom metru, dok je
najvi{a registrovana koncentracija
PM10 ~estica tokom protekle grejne
sezone bila 607. Te koncentracije {tet-
nih ~estica su, kako se navodi, od tri do
15 puta ve}e od dozvoljenih. Od 35 lo-
kalnih zajednica, u kojima su instalira-
ni senzori za merenje kvaliteta vazdu-
ha, u 23 je registrovano prekora~enje
dozvoljenih prose~nih mese~nih vred-
nosti za PM10 i PM2.5 ~estice. S. D. 

Humanitarna 
donacija iz Berlina

Pljevlja - OO Crvenog krsta Pljevlja dobila je vrijednu humanitarnu po-
mo} u vidu paketa hrane i higijene za ukupno 100 porodica pljevaljske
op{tine.

- Humanitarna pomo} koju su dobili sugra|ani u stanju socijalne po-
trebe donacija je crnogorske porodice iz Berlina koja je i ranijih godina
bila donator, a ̀ eljela je da ostane anonimna. Ovo je ujedno prilika da za-
hvalimo donatoru u ime Crvenog krsta kao i u ime svih onih koji su dobi-
li ovu vrijednu pomo} - rekao je sekretar OO CK @eljko Mini}. Iz OO CK
pozvali su sve privredne i dru{tvene subjekte, donatore da slijede ovaj pri-
mjer kako bi zajedni~ki pomogli one kojima je potrebno. C. D.

Izvr{ni direktor Rudnika uglja Pljevlja Milan Leki}

Ne}u dozvoliti 
ugro`avanje 
kompanije

Pljevlja - Izvr{ni direktor Rudnika
uglja Pljevlja Milan Leki} poru~io je da
ne}e dozvoliti nikome da ugrozi poslo-
vanje te kompanije. On je pismenom
izjavom reagovao na interesovanje
pljevaljske i {ire javnosti, povodom,
kako je ocijenio, navodnog ma}ehin-
skog odnosa Elektroprivrede (EPCG)
prema Rudniku. Leki} je podsjetio da
je EPCG, kao jedini akcionar, odnosno
vlasnik Rudnika, odlu~ila da, shodno
Odluci Vlade, raspola`e finansijskim
sredstvima koja predstavljaju profit
Rudnika po zavr{enoj poslovnoj pro-
{loj godini.

„U javnosti figurira cifra od oko 13
miliona evra na ime dividende, a na
koju EPCG pola`e pravo. Me|utim, si-
tuacija je posve druga~ija. Kao prvo, na
ra~unu Rudnika nikada nije bilo 13
miliona evra, zbog ~ega }e EPCG spro-
vesti super reviziju dividende sa po-
sebnim akcentom na iskazanu dobit,

~ime }emo dobiti precizniju informa-
ciju o iznosu potra`ivanja EPCG od
Rudnika“, naveo je Leki}. Tvrdi i da je
priroda potra`ivanja dividende apso-
lutno zakonski utemeljena, jer je Rud-
nik odgovoran EPCG, a ona Vladi.

„Time se jasno i nedvosmisleno do-
lazi do zaklju~ka da je krajnja adresa u
pogledu nadle`nosti i odgovornosti
upravo Vlada. Stoga molim za potpu-
no razumijevanje ~injenice da Rudnik,
kao neodvojivi dio jednog komplek-
snog energetskog sistema, mora da se
kre}e u zakonskim okvirima {to, vje-
rujem, niko ko je odgovoran ne ̀ eli da
dovede u pitanje“, dodao je Leki}. Na-
glasio je da su se vremena promijeni-
la, te da najve}im crnogorskim kom-
panijama u energetskom sektoru „vi-
{e ne upravljaju politi~ko-kleptokrat-
ske strukture kojima su Pljevlja slu`ila
isklju~ivo kao sirovinska baza“.

C. D. 

Nova Varo{ - Op{tina Nova Varo{
odabrana je da u okviru projekta
„Javne i privatne finansije za razvoj -
obezbe|ivanje lokalnih zajednica
unapre|enjem planiranja lokalnog
razvoja u RS“, koji finansira Slova~ka
razvojna pomo} (Slovakia Aid) preko
Stalne konferencije gradova i op{tina,
dobije ekspertsku podr{ku u izradi
Plana razvoja za period od 2022. do
2029. godine. Tim povodom je odr-
`an prvi partnerski Forum, kome su
pored predstavnika donatora, SKGO
i op{tinskog rukovodstva, prisustvo-
vali i gra|ani iz oblasti civilnog sekto-
ra, op{tinskih preduze}a i ustanova,
privrede, obrazovanja, kulture, spor-
ta i medija.

Na skupu se, izme|u ostalog ~ulo,
da Plan razvoja op{tine Nova Varo{

predstavlja dokument naj{ireg obu-
hvata i zna~aja za jedinicu lokalne sa-
mouprave. Njegove prioritetne obla-
sti su ekonomski razvoj, dru{tveni
napredak, infrastruktura, za{tita `i-
votne sredine. Planirano je da kona~-
nu verziju Plana lokalni parlament
usvoji do marta 2022. Na Forumu je
upu}en poziv gra|anima i institucija-
ma da svojim idejama i vizijama po-
mognu izradu dokumenta. 

- Ovaj doga|aj je samo jedan u ni-
zu koji se planiraju u smislu otvaranja
procesa ka u~e{}u javnosti, koje je ve-
oma va`no u izradi ovog strate{kog
dokumenta. On u najkra}em predsta-
vlja razvojnu viziju i prioritizaciju za
ovu lokalnu samoupravu - rekla je
Milena Radomirovi} iz Stalne konfe-
rencije gradova i op{tina i naglasila da

je op{tina Nova Varo{ je jedna od naj-
boljih primera dobre prakse me|u lo-
kalnim samoupravama na polju kva-
liteta izrade programskog bud`eta i
mnogih drugih projekata. To izme|u
ostalog ukazuje na zna~ajnu proaktiv-
nost ovda{nje lokalne administracije. 

Zamenik predsednika op{tine dr
Branko Bjeli} i pomo}nica predsedni-
ka op{tine za privredu i lokalni eko-
nomski razvoj, ina~e, koordinatorka
Projekta Marijana \oki} izrazili su
zadovoljstvo {to }e Nova Varo{ dobi-
ti pomo} eksperata u izradi ovog stra-
te{kog dokumenta, a prvenstveno ka-
ko bi se lak{e i podrobnije analizirali
lokalni kapaciteti za sprovo|enje
klju~nih razvojnih funkcija. Nedav-
nom odlukom Skup{tine op{tine da
se pristupi izradi planskog dokumen-

ta, prakti~no je zapo~eo ovaj kom-
pleksan posao.

- Novovaro{ki parlament je pre-
poznao zna~aj Plana razvoja op{tine i
ve} smo uveliko anga`ovani u ovoj
prvoj fazi projekta. Izvr{ena je anali-
za zainteresovanih strana, predsednik
op{tine je imenovao koordinaciono
telo i tematske radne grupe, koje }e
nakon dana{njeg sastanka verovatno
biti i pro{irene. U narednom periodu
o~ekuje nas razrada oblasti koje smo
targetirali - rekla je Marijana \oki}.
Prema njenim re~ima, Plan razvoja
op{tine je najvi{i pravni dokument u
lokalnoj samoupravi, a proces njego-
ve izrade je sveobuhvatan i ne zavisi
samo od zaposlenih u op{tinskoj
upravi ve} i od gra|ana i zaintereso-
vanih strana.  R. P. 

Sa skupa u Domu kulture 
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